
 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
23 augusti 2018 

 

Sammanträde torsdagen den 23 augusti 2018 klockan 17:00-
18:50 
Ledamöter Ersättare 
Sus Andersson (MP) ordförande 

Ole-Jörgen Persson (M) vice ordförande 

Mecide Gulenay (S) 

Stephan Gullberg (MP)  

Rashid Mohammed (V)  

Dennis Wedin (M) 

Markku Sirviö (M) 

Markus Birgander (M)  

Annika Rosenberg (M) 

Åsa Nilsson Söderberg (L) 

 

Agneta Åberg (S) 

Mansur Jama (MP) 

Guner Kayhan (MP)  

Naemi Karlsson (M) 

Carolina Rosén (L) 

Linn Bessner (C) 

 

Tjänstgörande ersättare 
Celal Altun (S) Malin Holmberg (S) 

Mohamed Nuur (S) 

 

 

Anmälda förhinder 
Jossif Gummar (S) Anna Jonazon (S)  

Azad Hassan (S) Maurice Forslund (KD) 

Olof Kollinius (M) Beshir Osman (M) 

 

 

Tjänstemän 
§§ 1-22 Stadsdelsdirektören Per Kjellander, avdelningscheferna, Abdi-nur Isse, Jonas 

Eliasson samt nämndsekreteraren Anna Birgersson 

§§ 1-19 avdelningscheferna, Margareta Ericson, Emma Delgado Diaz, Clarissa Eliasson, 

Connie Stålhäll Wallin och personalrepresentanten Kristina Wennström 

Under §§ 1-19 vid sammanträdet hade allmänheten rätt att närvara. Sammanträdet inleddes 

med information från förvaltningen om Medborgardialog med fokus på inkludering 

och integration med Bernard le Roux. Efter informationen blev det tid för frågor 

gällande dagens ärenden. Det formella sammanträdet började klockan 19.10 

 
Utses att justera Sus Andersson (MP) och Ole-Jörgen Persson (M) 
 

Dag för 
justering     

29 augusti 2018 

 

Sekreterare 
 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse Sus Andersson (MP) och Ole-Jörgen 

Persson (M) att justera dagens protokoll. Stadsdelsnämnden beslöt 

vidare att protokollet ska justeras den 29 augusti 2018. 
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§ 2   

Svar på remiss av motion om högre utbildning på 
Järvaområdet 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna tjänsteutlåtande 

som svar på remissen.  

 

Ärendet 
En motion från Liberalerna (L) inkom till Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltning gällande att Järvaområdet bör få ett universitet.  

Skribenten anser att ett universitet skulle skapa arbetstillfällen och 

minska segregationen samt utanförskapet. Ett universitet på 

Järvaområdet skulle skapa stora möjligheter för samverkan med 

skolorna och bidra till att ge barn från området samma chanser och 

möjligheter som andra barn.  

 

Motionären föreslår att kommunfullmäktige uppdrar till 

kommunstyrelsen att påbörja ett arbete för att få högre utbildning i 

Järvaområdet.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 24 maj 2018. 

Dnr 1.1-252/2018 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Celal Altun (S) m.fl. (S) och Rashid 

Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) ställde sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Åsa Nilsson Söderberg (L) lade fram ett eget förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Beslutsgång 
Sus Andersson (MP) ställde förslagen mot varandra och fann att 

nämnden hade beslutat att anta MP+ S+ V:s förslag. 
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Reservation  
Reservation anmäldes av Åsa Nilsson Söderström (L) till förmån för 

eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 
Att tillstyrka motionen 
Att därutöver anföra: 
  
Ett universitet på Järvaområdet skulle skapa stora möjligheter för 

samverkan med skolorna och bidra till att ge barn från området 

samma chanser och möjligheter som andra barn. Vi gläds åt 

förvaltningens positiva svar på vår motion och föreslår att nämnden 

tillstyrker motionen”. 
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§ 3  

Månadsrapport 2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd godkänner denna månadsrapport. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 14 augusti 2018. 

Dnr 1.2.1-43/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 3 A 
Verksamhetsövergång avseende Tensta Community Center 
 
Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar, under förutsättning att 

utbildningsnämnden fattar ett liktydigt beslut, att uppdra åt 

förvaltningen att genomföra en verksamhetsövergång av Tensta 

Community Center (TCC) från utbildningsförvaltningen till 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning från och med 1 september 

2018.  

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att justera ärendet 

omedelbart. 

 

Ärendet 
Tensta Community Center har under åren 2008-2018 bedrivit 

verksamhet för ungdomar i målgruppen 16-20 år i stadsdelsområdet. I 

samband med utvecklingen av Campus Tensta  

har utbildningsförvaltningen fört dialog med Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltning om att föra över ansvaret för verksamheten till 

stadsdelsförvaltningen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 27 juni 2018. 

Dnr 1.2.5-467/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 3 B 
Idéburet Offentligt Partnerskap (IOP) med fryshuset - 
inriktningsbeslut 
 
Beslut 
att Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna inriktningen 

att ingå en tvåårig IOP-överenskommelse med Fryshuset avseende 

utveckling och drift av verksamhet vid Tensta Community Center 

(TCC) om totalt 5 miljoner kronor (2 Mkr under 2018 och 3 Mkr 

under 2019).  

 

att därutöver anföra följande 

Vi välkomnar att Spånga-Tensta stadsdelsnämnd ingår ett idéburet 

offentligt partnerskap med Fryshuset enligt det framtagna förslaget. 

Trygghet för alla är högt prioriterat i vår stadsdel. Vi satsar stort för 

att bidra till sammanhållen stad där alla kan lyckas utifrån sina 

förutsättningar. 

För oss är det av största vikt att vi tar ett helhetsgrepp om 

trygghetsfrågorna; polisens resurser och medel måste stärkas, otrygga 

stadsmiljöer ska rustas och de sociala brottsförebyggande satsningarna 

ska skalas upp. De kriminella gängen ska bort från våra gator och 

torg. 

 

Vi utgår från en politisk riktning som får människor att växa genom 

jobb och utbildning. Vi avsätter resurser för att bekämpa kriminalitet 

här och nu, men vi ska också bygga ett samhälle som håller ihop, där 

kriminalitetens grogrund krymper steg för steg. I staden pågår både 

långsiktiga satsningar och mer akuta insatser för ökad trygghet. 

 

Kommunstyrelsen fattade i februari i år beslut om extra medel för 

trygghetshöjande insatser. 

Sju prioriterade stadsdelar, med tonvikt på Rinkeby-Kista och 

Spånga-Tensta, fick extra resurser att disponera utifrån 

stadsdelsnämndens bedömning. Samtidigt öronmärktes 10 miljoner 

kronor med övergripande syfte att bryta rekryteringen till kriminella 

gäng. 
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Stadsdelsnämnderna Rinkeby-Kista respektive Spånga-Tensta 

beviljades 5 mnkr vardera för att gå in i ett samarbete tillsammans 

med stiftelsen Fryshuset för utökat trygghetsskapande arbete i Järva. 

Verksamheten ska bidra till att minska våldseskaleringen genom att 

erbjuda andra, positiva, alternativ för de unga som befinner sig i 

riskzon för destruktiva miljöer. 

 

För att detta samarbete ska uppnå bästa möjliga effekt för stadsdelen 

och för de ungdomar som utgör målgruppen anser vi att följande 

punkter ska beaktas i kommande partnerskap mellan stadsdelen och 

Fryshuset. 

 

 Stadsdelsområdets ungdomar behöver involveras i 

uppbyggnad och inriktning  

 Fryshuset och stadsdelsförvaltningen ska konkretisera och 

förtydliga insatser och aktiviteter 

 Formerna för framtida samarbete med de övriga organisationer 

som idag är verksamma i Tensta Community Center ska 

beaktas 

 En jämställdhetsanalys ska göras inför verksamhetens start.  

 

Ett starkt civilsamhälle är en av grundstenarna i en välfungerande 

demokrati. Civilsamhällets organisationer har kunskaper och idéer 

som kan tas tillvara i skärningspunkten mellan offentligt och privat. 

Vi välkomnar att den ideella sektorn vänder sig till staden med idéer 

som kan bidra till att lösa olika samhällsproblem. Alla goda krafter 

ska tas tillvara i arbetet för en tryggare stad. Vi fortsätter arbetet för 

att inkludera många olika idéburna organisationer och ser gärna fler 

samarbeten framöver i stadsdelen 

 

Tryggheten i stadsdelen är högt prioriterad. Vi bygger en 

sammanhållen stad och vi ska bryta otryggheten genom insatser på 

flera fronter. Ett idéburet offentligt partnerskap med Fryshuset ger 

goda chanser att ytterligare bidra till arbetet för ett Stockholm för alla.  

 

Ärendet 
Fryshuset har genom Fryshuset Husby inkommit med en ansökan om 

att ingå ett Idéburet Offentligt Partnerskap (IOP) med Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd för utveckling av arbetet med unga i utanförskap i 

stadsdelsområdet.  
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Fryshusets avser i ansökan att tillsammans med stadsdelsnämnden 

utveckla och förändra mötesplatsen Tensta Community Center (TCC), 

med syfte att ge ungdomar, där särskilt fokus läggs på unga kvinnor, 

fler verktyg för att skapa en meningsfull fritid för sig själva, fortsätta 

sina studier, påbörja studier eller komma in på arbetsmarknaden. 

Totalt ansöker Fryshuset om 2 miljoner kr för 2018 och 3 miljoner för 

2019 från stadsdelsnämnden, till detta åtar sig Fryshuset att finansiera 

verksamheten med 2,5 miljoner kr per år.  

 

Stadsdelsförvaltningen anser att en gemensam utveckling och 

samarbete kring TCC, i linje med det som Fryshuset anför i sin 

ansökan, skulle tillföra ett påtagligt mervärde i stadsdelens arbete med 

en prioriterad målgrupp. Förvaltningen förslår mot bakgrund av detta 

att nämnden beslutar att godkänna inriktningen att ingå ett tvåårigt 

avtal om idéburet offentligt partnerskap med Fryshuset. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 17 juli 2018. 

Dnr 1.2.5-466/2018 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Celal Altun m.fl. (S) och Rashid 

Mohammed (V) lade fram ett eget förslag och föreslog att nämnden 

skulle ställa sig bakom det. 

 

Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) lade fram ett eget förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Åsa Nilsson Söderström (L) deltog inte i beslutet. 

 
Ersättaryttrande 

Ersättaren Linn Bessner (C) lade fram ett ersättaryttrande:  

Om jag haft rösträtt hade jag ställt mig bakom Ole-Jörgen Persson 

m.fl. (M) förslag. 

 

Beslutsgång 
Sus Andersson (MP) ställde förslagen mot varandra och fann att 

nämnden hade beslutat att anta MP+ S+ V:s förslag. 

 

Reservation  
Reservation anmäldes av Ole-Jörgen Persson (M), Dennis Wedin (M), 

Markku Sirviö (M), Markus Birgander (M), Annika Rosenberg (M) 

till förmån för eget förslag: 
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”Förslag till beslut 
1. Stadsdelsnämnden avslår förvaltningens beslut och beslutar för sin 

del följande 

2. Under förutsättning av att Utbildningsnämnden fattat samma 

beslut som Stadsdelsnämnden avseende verksamhetsövergång av 

Tensta Community Center från Utbildningsförvaltningen till 

Stadsdelsnämnden, beslutar Stadsdelsnämnden att verksamheten 

vid TCC ska bli föremål för upphandling 

3. Stadsdelsförvaltningen ges i uppdrag att förbereda anbudsunderlag 

i enlighet med gällande regelverk och praxis 

 

Vår uppfattning är att den verksamhet som bedrivs vid Tensta 

Community Center tillför ett viktigt mervärde till stadsdelen som det 

är viktigt att bevara och utveckla. Samtidigt är det av oerhört stor 

betydelse att man lyssnar till de behov som finns från medborgarna, 

framför att på eget bevåg initiera en verksamhet som bestämts 

uppifrån framför utifrån lokala önskemål och krav. 

För att uppnå en tillfredsställande transparens och säkerställa att 

verksamheten framledes kan drivas på ett sätt som tillvaratar lokala 

behov, menar vi att verksamheten ska upphandlas i fri konkurrens 

genom ett anbudsförfarande. Det säkerställer att en mångfald av 

aktörer, även lokalt förankrade organisationer, kan delta i 

anbudsförfarandet”.  

 

Särskilt uttalande 
Åsa Nilsson Söderberg (L) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Det förebyggande arbetet med unga är viktigt i vår stadsdel, och 

verksamheten vid Tensta Community Center spelar en viktig roll. 

Därför ser vi positivt på att majoriteten nu vill utveckla verksamheten. 

Däremot ställer vi oss frågande till hur detta ärende har skötts. Det är 

orimligt att staden först beslutar vem som ska få pengarna och 

stadsdelarna därefter får förhandla fram partnerskap med denna aktör. 

Vi skulle istället ha velat se en process där man på lokalt plan 

analyserar behoven och sedan upphandlar så som brukligt är.  

Nu ställs nämnden inför fullbordat faktum och Fryshuset ska ta över 

verksamheten om en vecka. Om nämnden röstar nej och kräver 

upphandling så riskerar vi ett avbrott i en viktig verksamhet. Det vill 

Liberalerna inte medverka till, så därför lägger vi istället ner vår röst”.  
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§ 4   

Medborgarbudget för unga  

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd ger stadsdelsförvaltningen i uppdrag 

att i samarbete med Sveriges kommun och landsting (SKL) utveckla 

dialogmetoder för ungas inkludering.  

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutade den 27 oktober 2016, § 13 

att genomföra en medborgarbudget som pilotprojekt för att testa 

medborgarbudget som en form av medborgardialog. Pilotprojektet 

avslutas under 2018. Erfarenheter hittills visar att medborgarbudget 

kan vara en bra metod för att skapa engagemang och delaktighet i 

utvecklingen av Spånga-Tensta stadsdelsområde. Förvaltningen har 

fått i uppdrag av nämnden att ta fram ett förslag på genomförandet av 

en ny medborgarbudget. 

 

Detta projekt skulle bli en del av pågående programarbete för 

utvecklingen av Spångadalen. Målgruppen föreslås vara ungdomar 

från hela stadsdelsområdet. Syftet är att engagera unga i sin närmiljö 

och att skapa möten mellan ungdomar från hela stadsdelsområdet. 

 

Sveriges kommuner och landsting (SKL) har erhållit medel från 

kulturdepartementet för att stödja och utveckla kommuners 

kommunikation, dialog och strategiska arbete i frågor som rör 

inkludering och integration med fokus på unga. SKL anser att detta 

projekt ligger i linje med deras arbete och erbjuder samverkan med 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd.  

 

Stadsdelsnämnden föreslås ge förvaltningen i uppdrag att i samarbete 

med SKL, utveckla dialogmetoder för ungas inkludering. En 

parlamentarisk styrgrupp tillsätts som beslutar om projektplan. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 augusti 2018. 

Dnr 1.2.6-22/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 5   

Upphandling av vikariesystem 

Beslut 

1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna förslaget till 

förfrågningsunderlag. 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att justera ärendet 

omedelbart.  

 

Ärendet 
Stadsdelsförvaltningen har idag ett vikariehanteringssystem inom 

äldreomsorgen där avtalet går ut 2019-04-02. Med anledning av detta 

har ett förfrågningsunderlag tagits fram för förnyad upphandling. 

Upphandlingen görs tillsammans med flera andra stadsdelar: Bromma, 

Hässelby/Vällingby, Rinkeby/Kista, Hägersten/Liljeholmen och 

Norrmalm.   

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 juli 2018. 

Dnr 2.2.1-542/2018 

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6   

Ansökan om bidrag för integrationsprojekt,Spånga Basket 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att avslå ansökan. 

 

Ärendet 
Spånga Basketbollklubb har inkommit till Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd med en ansökan om bidrag för projektet ”Basket i 

Tensta – Integrationsprojekt i stadsdelen Spånga-Tensta”.  

Ansökan avser totalt 90 tkr över tre säsonger, 2018-2019, 2019-2020 

och 2020-2021. 

  

Målsättningen med projektet är att säkra och utveckla 

basketverksamheten i för pojkar och flickor i Tensta. För att uppnå 

detta ämnar projektet skapa en gemensam administration för 

basketklubbarna Tensta BBK och Spånga BBK, där Spånga BBK åtar 

sig hanteringen och planeringen av träningsverksamheten för Tensta 

BBK samt administrativa åtaganden såsom budgetering, bokföring 

och redovisning.  

 

Förvaltningen anser att ansökan är väl formulerad och att ansatsen om 

att säkra basketverksamheten i Tensta är beaktansvärd. Däremot anser 

förvaltningen inte att ansökan på ett tydligt sätt knyter an till de 

övergripande målsättningar som anges i Spånga-Tenstas riktlinjer för 

föreningsbidrag. Mot bakgrund av detta föreslår förvaltningen att 

nämnden avslår ansökan. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 maj 2018. 

Dnr 1.2.1-298/2018 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Celal Altun m.fl. (S) och Rashid 

Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Åsa Nilsson Söderberg (L) lade 

fram ett eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa 

sig bakom det. 
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Ersättaryttrande 

Ersättaren Linn Bessner (C) lade fram ett ersättaryttrande:  

Om jag haft rösträtt hade jag ställt mig bakom Ole-Jörgen Persson 

m.fl. (M) och Åsa Nilsson Söderberg (L) förslag. 

 
Beslutsgång 
Sus Andersson (MP) ställde förslagen mot varandra och fann att 

nämnden hade beslutat att anta MP+ S+V:s förslag. 

 

Reservation  
Reservation anmäldes av Ole-Jörgen Persson (M), Dennis Wedin (M), 

Markku Sirviö (M), Markus Birgander (M), Annika Rosenberg (M) 

och Åsa Nilsson Söderberg (L) till förmån för eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden bifaller ansökan från Spånga Basket. Medlen tas 

från de demokratimedel stadsdelen har till sitt förfogande.  

 

Motivering: 

Vi anser att förvaltningen har rätt i att detta inte riktigt kan anses gå 

under det som föreningsbidrag ska gå till utifrån de riktlinjer 

stadsdelen har antagit, men vi anser också att Spånga basket inkommit 

med en välformulerad och bra ansökan om medel där målet är att 

säkra och utveckla basketverksamheten i för pojkar och flickor i 

Tensta. För att uppnå detta ämnar projektet skapa en gemensam 

administration för basketklubbarna Tensta BBK och Spånga BBK, där 

Spånga BBK åtar sig hanteringen och planeringen av 

träningsverksamheten för Tensta BBK samt administrativa åtaganden 

såsom budgetering, bokföring och redovisning.  

Detta är målsättningar som väl kan inrymmas inom ramen för vad 

demokratimedlen kan gå till då det torde främja både integration och 

samförstånd mellan olika delar av stadsdelen. Ansökan bör därmed 

beviljas”.  
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§ 7  

Svar på skrivelse gällande jämställt och religionsneutralt 
agerande av förskolans personal 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltnings svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Liberalerna har inkommit med en skrivelse vid nämndsammanträdet 

den 14 juni gällande jämställt och religionsneutralt agerande av 

förskolans personal. Förskolorna arbetar utifrån läroplanen, skollagen 

och barnkonventionen. För att öka kunskapen om hedersrelaterat våld 

har ett samarbete med relationsvåldscentrum är påbörjats och frågan 

kommer att diskuteras under hösten i förskolans ledningssystem. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 27 juni 2018. 

Dnr 1.1-469/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Åsa Nilsson Söderberg (L) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Det är glädjande att höra att pedagogerna i vår stadsdel tydliga med att 

de inte kontrollerar barnens religiösa klädsel. Likaså välkomnar vi att 

förskolorna i stadsdelen kommer att stärka sin kunskap om 

hedersproblematik genom samarbete med relationsvåldscentrum. Det 

är ett utmärkt exempel på hur olika kommunala verksamheter kan 

samarbeta och stärka varandra”.  
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§ 8   

Anmälan av reviderad kontinuitets- och avbrottsplan – 
sociala system 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga ärendet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Alla stadsdelsnämnder ska ha en kontinuitets- och avbrottsplan för 

arbetet inom socialtjänsten och äldreomsorgen om åtkomsten till 

sociala system bryts. Det kan handla om olycka, sabotage eller andra 

avbrott som gör att det sociala systemet ligger nere. 

Planen omfattar längre oplanerade avbrott och beskriver hur arbetet 

ska ske i väntan på att systemet blir tillgängligt igen.  

Förvaltningen föreslår att ärendet läggs till handlingarna. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 31 juli 2018. 

Dnr 1.1-419/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 9   

Anmälan av resultat brukarundersökning - 
Dagverksamheten 2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga ärendet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
En stadsövergripande brukarundersökning inom äldreomsorgens 

dagverksamhet genomfördes under våren 2018. Den riktade sig till 

samtliga personer som får insatser i form av dagverksamhet och 

dagverksamhet för dementa. 

 

Överlag är resultaten positiva jämfört med staden totalt, och även 

jämfört med förra årets undersökning. Resultaten, och även de från 

andra uppföljningar som respektive utförare genomför själva, kommer 

att sammanvägas och analyseras vidare av förvaltningen.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 25 juli 2018. 

Dnr 1.1-526/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10   

Anmälan av äldreomsorgens årsrapport 2017 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga ärendet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Kommunfullmäktige har gett äldrenämnden i uppdrag att utveckla 

en återkommande årsrapport om äldreomsorgen i Stockholms stad 

med fokus på kvalitet och likställighet, utifrån väsentliga fakta och 

data. Årsrapporten syftar till att ge en samlad bild av äldreomsorgen i 

Stockholms stad samt att möjliggöra jämförelser av data över tid 

och mellan stadsdelar inom stadens äldreomsorg.  

 

I denna första version av äldreomsorgens årsrapport görs en 

sammanfattning och analys utifrån befintliga underlag gällande 

demografisk utveckling, stadsövergripande utvecklingsarbete, 

äldreomsorgens volym och kvalitetsredovisning ur olika perspektiv. 

 

Förvaltningen föreslår att ärendet läggs till handlingarna. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 juli 2018. 

Dnr 1.1-476/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Åsa Nilsson Söderberg (L) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Vi hänvisar vi till Liberalernas särskilda uttalande i äldrenämnden”. 
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§ 11   

Anmälan av äldrenämndens beslut gällande kartläggning 
av anhörigstödet i Stockholms stad 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga ärendet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Äldreförvaltningen har tillsammans med socialförvaltningen 

genomfört en kartläggning av anhörigstödet i staden av direkt och 

indirekt biståndsbedömt anhörigstöd, anhörigkonsulenternas uppdrag, 

arbetsbeskrivning, metod och målgrupper samt samverkan inom och 

utanför organisationen. Syftet är att visa hur staden erbjuder 

preventivt stöd, likvärdiga insatser samt ge förslag på basnivå för 

stadsdelsnämndernas stöd till anhöriga.  

 

Resultatet av kartläggningen visar en sammanfattning av nuläget och 

framtida rekommendationer och utvecklingsmöjligheter för 

anhörigstödet i staden. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 juli 2018. 

Dnr 1.1- 475/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl (M) och Åsa Nilsson Söderberg (L) lade fram 

ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Vi hänvisar vi till det särskilda uttalandet av allianspartierna i 

äldrenämnden”. 
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§ 12  

Anmälan av kommunfullmäktiges beslut - Förslag till 
reviderade riktlinjer gällande ledsagning och 
ledsagarservice 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga ärendet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Stockholm stad har tagit fram ett förslag till riktlinjer för ledsagning 

och ledsagarservice. Ledsagning ges som bistånd enligt 

Socialtjänstlagen eller form av ledsagarservice enligt Lagen om stöd 

och service till vissa funktionshindrade. Insatsen är avgiftsfri.  

 

Förslag till nya riktlinjer baseras på gällande lagar, föreskrifter och 

allmänna råd. Syftet med riktlinjerna är att säkerställa rättssäkerhet 

och likabehandling i staden. Riktlinjerna ska ge stöd och vägledning i 

det praktiska arbetet med att tolka lagstiftningen i de individuella 

behovsbedömningarna.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 25 juli 2018. 

Dnr 1.1-480/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Åsa Nilsson Söderberg (L) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Vi hänvisar till Liberalernas särskilda uttalande i äldrenämnden och i 

kommunfullmäktige”. 
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§ 13   

Anmälan av kontorsyttrande för reviderade föreskrifter för 
avfallshantering för Stockholms kommun 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga kontorsyttrandet till 

handlingarna. 

 

Ärendet 
Då utvecklingen inom avfallsområdet har gått fort de senaste åren 

behöver stadens riktlinjer och föreskrifter för avfallshantering revideras. 

Föreskrifterna ska underlätta utformning av avfallshantering vid om-och 

nybyggnationer och inom befintliga fastigheter. Föreskrifterna kan 

användas som underlag för beslut om insamlingssystem och för att 

säkerställa att utformningen uppfyller krav på arbetsmiljö, trafiksäkerhet 

och tillgänglighet.  

 

Tidigare i år har nämnden lämnat synpunkter på remiss  

”Revidering av stadens riktlinjer Projektera och bygg för god 

avfallshantering”. I det utlåtandet koncentrerades frågeställningen vid 

om-och nybyggnationer.  

 

Det senaste förslaget innehåller revideringar och förtydliganden avseende 

texten i Föreskrifter för avfallshantering” där frågan belyser mer 

ansvarsfördelningen mellan fastighetsägare och verksamhetsutövare. 

 

Synpunkter skulle lämnas senast den 1 augusti. Remisstiden låg innan 

Spånga-Tenstas nämndsammanträde och stadsdelsförvaltningens 

synpunkter har därför skickats till Stockholm Vatten och Avfall som ett 

kontorsyttrande. Kontorsyttrandet biläggs denna anmälan. 
 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 juli 2018. 

Dnr 1.5.1-456/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 14   

Anmälan av tjänstemannabeslut fattade på delegation 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga 

tjänstemannabesluten till handlingarna. 

 

Ärendet 
Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 augusti 2018. 

Dnr 1.1-24/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 15   

Anmälan av protokoll för brottsförebyggande rådet 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga protokollet från den 

25 maj 2018 till handlingarna. 

 

Ärendet 
Protokoll från den 7 juni 2018 anmäls. Dnr 1.1-41/2018. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 

Dnr 1.1-42/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 16   

Anmälan av protokoll för näringslivsrådet 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga protokollet från den 

25 maj 2018 till handlingarna.      

 

Ärendet 
Protokoll från den 25 maj 2018 anmäls. Dnr 1.1-42/2018. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 17   

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under juni 
och juli 2018 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 18  

Kurser och konferenser 

 Inbjudan till invigning av relationsvåldscentrum väst den 29 

augusti 2018. 

 Parkernas dag och invigning av Gullingeparken den 25 augusti 

2018. 

 Höstens utbildningar från Stiftelsen Stockholms läns 

Äldrecentrum har mejlats ut till nämnden. 
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§ 19  

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

 

Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga anmälan av 

inkomna protokoll med mera, § 19, bilaga 1, till handlingarna. 

 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i 

uppdrag att bereda Sus Andersson m.fl. (MP) skrivelse och 

återkomma till nämnden. 

 

3. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i 

uppdrag att bereda Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) skrivelse och 

återkomma till nämnden. 

 

4. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i 

uppdrag att bereda Åsa Nilsson Söderström (L) skrivelse och 

återkomma till nämnden. 

 
Ärendet 
I pärm på sammanträdet anmäldes inkomna protokoll med mera, § 

19, bilaga 1. 

 

Utöver det anmäldes tre skrivelser på sammanträdet. 

 

 Skrivelse av Sus Andersson m.fl. (MP): Skrivelse om att 

utveckla en innovativ träffpunkt i Tensta. 

 Skrivelse av Ole-Jörgen Persson m.fl. (M): Skrivelse om 

nolltolerans mot illegala bosättningar. 

 Skrivelse av Åsa Nilsson Söderström (L): Skrivelse om att 

sammankalla krismöte om Bromstens industriområde. 

 


